
 
Zápisnica 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, konaného dňa  14.9.2016 

 
Prítomní: Ing.Anton Pláňavský starosta, 
                  Brynzdiar Roman, Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan,   
                  Chlebina Štefan,  Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek  Pavol, Hulín  
                  Martin. 
                  Daniela Blašková zapisovatľka.          
Hostia:     Štefanides Peter, Fupšová Zuzana, Levková Mária – riaditeľka ZŚ s MŠ, 
                  Gužík Štefan pán farár.         
 
Ospravedlnená neúčasť poslanca Caránka Patrika 
 
Program: 1.Otvorenie zasadnutia. 
                  2.Určenie overovateľov zápisnice. 
                  3.Voľba návrhovej komisie. 
                  4. Voľba volebnej komisie pre voľbu hlavného kontrolóra obce. 
                  5.Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutie OZ. 
                  6.Rozbor hospodárenia OcÚ v Petroviciach za II. štvrťrok 2016.  
                  7.Voľba hlavného kontrolóra obce Petrovice. 
                  8.Rôzne. 
                  9.Diskusia.   
                10.Návrh na uznesenie.     
                11.Záver.     
                  
Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou. Rokovanie viedol 
starosta obce pán  Anton Pláňavský. Hlasovanie počas rokovania verejné. 
 
K bodu 1.:  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a prítomných poslancov 
a hostí privítal starosta obce pán Anton Pláňavský.   
 
K bodu 2.:  Za overovateľov zápisnice boli schválení  Chlebina Štefan, Hlavoň 
Štefan .  
Hlasovanie za Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Chlebina 
Štefan,  Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol, Hulín Martin. Proti 0, zdržal 
sa hlasovania 0. 

K bodu 3.: Do návrhovej komisie boli schválení Hrvancová Zuzana,  Hulín 
Martin,  Bryndziar Roman.  



Hlasovanie za Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan,  Chlebina 
Štefan,  Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol, Hulín Martin. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

K bodu 4.: Do volebnej komisie pre voľbu hlavného kontrolóra obce boli 
schválení Mikoláš Jaroslav, Kubica Jozef, Žídek Pavol. 
Hlasovanie za Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan,  Chlebina 
Štefan,  Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol, Hulín Martin. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

K bodu 5.:  Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo 
uložené starostovi obce upozorniť pána Hančíka na parkovanie aut v hornej 
časti obce. Starosta požiadal policajtov o spoluprácu, pán Hančík bol 
upozornený starostom aj políciou, určitý čas neparkovali autá, ale vraj zase 
parkuje autá popri ceste.  Taktiež bolo starostovi uložené upozorniť pána 
Vladimíra Greguša na uloženie kameňov popri ceste v dolnej časti obce, tieto 
pán Greguš odstránil.  Ohľadom zabezpečenia sietí na multifunkčné ihríská – 
v Setechove boli nainštalované siete taktiež sa ešte nainštalujú siete 
v Petroviciach. Priepusty v Setechove a priekopy sa prečistia, taktiež by mali 
občania spoločne tieto prečisťovať. Podľa informácií priepusty a priekopy sú 
zanesené z dôvodu prejazdov traktormi. Čistenie sa zabezpečí v rámci možností 
pracovníkmi, ktorí si odrábajú dávky. Ďalej bolo starostovi uložené dohodnúť so 
spoločnosťou NATUR PACK zvýšenie počtu kontajnerov na plasty – tieto boli 
doplnené a ešte budú dodané  do časti u Šuhaja.  Úpravu brehov rieky po 
kanalizácií, tie bude firma, ktorá naviezla hlinu upravovať v týchto týždňoch.  
 
K bodu 6.: 

Rozbor hospodárenie za II. štvrťrok 2016, predložila účtovníčka obce Daniela 

Blašková. Celkové príjmy po úpravách 863553,- €, plnenie 455166,92 t.j. 53%. 

výdavky celkom po úpravách 863553,- plnenie  440498,80 t.j. 51%.Členovia OZ 

rozbor hospodárenia po objasnení niektorých položiek schválili bez výhrad.  

Hlasovanie za Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín 
Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 
 

Účtovníčka obce predložila úpravy rozpočtu  - rozpočtové opatrenia č.2/2016 

z 25.6.2016 navýšiť rozpočet na strane príjmov o 11100,- € taktiež na strane 

výdavkov, č. 3/2016 z 15.7.2016 navýšenie rozpočtu na str. príjmov aj výdavkov 

o 73,-€, č. 4/2016 úprava schválená ešte v roku 2015 rekonštrukcia VO prijatie 

transferu zo ŠR a fondov EU vo výške 182197,- a výdaj splátka úveru 182197,-€, 

č, 5/2016 z 8.8.2016 úprava rozpočtu na strane výdavkov v rámci rozpočtu. 



Zároveň účtovníčka informovala o pripravovanom navýšení rozpočtu pre 

materskú školu a školský klub detí z dôvodu zvýšenia platov pedagogickým 

zamestnancom o 3300,-  t.j. september-december 2016.  

Opatrenia a informáciu poslanci zobrali na vedomie.  

 

V tomto bode poslanci prerokovali zmenu úveru, ktorý bol čerpaný na 

rekonštrukciu verejného osvetlenia vo výške 222865,48. Tento bol čiastočne 

splatený transferom zo ŠR a EU vo výške 182195,92. Zostávajúca čiastka úveru 

40669,56 musí byť zmenená z municipiálneho úveru Eurofondy  č. 02/019/15na 

dlhodobý termínovaný úver. Mesačná splátka úveru 484,17 plus úroky po dobu 

7 rokov. Zároveň je potrebné schváliť vystavenie vlastnej blankozmenky na rad 

banky za účelom zabezpečenia pohľadávky banky.  

Poslanci zmenu úveru a vystavenie vlastnej blankozmenky schválili. 

Hlasovanie za Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín 
Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 
 

K bodu 7.: 
Na samom začiatku rokovania sa pani Fupšová Zuzana osobne predstavila 
poslancom OZ, nakoľko poslala prihlášku do voľby hlavného kontrolóra, potom 
miestnosť opustila. Kandidátky na funkciu hlavného kontrolóra neboli na 
zasadnutie OZ pozvané. 
Voľba hlavného kontrolóra obce Petrovice. Na predchádzajúcom zasadnutí OZ 
bola vytvorená komisia pre otváranie obálok v zložení – Roman Bryndziar, 
Martin Hulín, Štefan Chlebina, Anton Pláňavský, zapisovateľka Daniela 
Blašková. Do 30.8.2016 do 12,00 hod.  boli doručené tri obálky pre voľbu 
hlavného kontrolóra. Dňa 13.9.2016 komisia otvorila obálky a skonštatovala, že 
všetky požadované doklady obsahujú všetky tri obálky. O funkciu hlavného 
kontrolóra prejavili záujem pani Zuzana Fupšová, Setechov 535, Petrovice, pani 
Jozefína Šípková, Setechov 513, Petrovice, a pani Jarmila Šutá Kysucký 
Lieskovec 201 – boli prečítané prihlášok a životopisov 
Komisia dala návrh na tajnú voľbu. Poslanci tajnú voľbu schválili. Hlasovanie za 
Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín Martin, Chlebina 
Štefan, Kubica Jozef,  Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 
Poslanci svoju voľbu – úpravu hlasovacieho lístka, na ktorom boli kandidátky 
zoradené podľa abecedy, vykonali na vopred určenom mieste a odovzdali lístok 
do hlasovacej urny. Po vykonaní voľby všetkými poslancami /8/. Volebná 
komisia prikročila k zisteniu výsledku. 



Kandidátka č. 1. Fupšová Zuzana získala 3 hlasy 
                     č. 2. Šipková Jozefína získala 5 hlasov 
                     č. 3. Šutá Jarmila získala 0 hlasov 
Za hlavného kontrolóra obce pre ďalšie volebné obdobie bola tajnými voľbami 
zvolená pani Jozefína Šipková. 
 
K bodu 8.-9.: 

- Pán Štefanides Peter – podal informáciu o stave životného prostredia 
v obci, kde upozornil hlavne na skládky stavebného odpadu, hliny 
a vyfrézovaného asfaltu, ktoré vznikli pri výstavbe kanalizácie. Taktiež na 
potrebu zvýšenia počtu kontajnerov na separovaný odpad. 

- Poslanec pán Mikoláš Jaroslav – žiada nepovoľovať organizovanie 
diskoték hoci komu, len organizáciám, ktoré diskotéky, zábavy a plesy 
organizujú na pozvánky a vopred zakúpené vstupenky. Počas diskotéky 
rozlúčka s prázdninami bol v okolí KD hluk, nevhodné správanie sa 
mladých, dokonca bitka kde zasahovali zdravotníci aj polícia. 
Starosta obce pán Pláňavský Anton – diskotéku povolil, lebo mala byť 
pôvodne organizovaná DHZ Petrovice pre našu mládež 
Poslanec pán Chlebina Štefan – pôvodne mali diskotéku organizovať pod 
hlavičkou DHZ, no nakoniec sa rozhodli mladí, že budú diskotéku 
organizovať sami. Poslanci sa uzniesli, že organizovanie diskoték, zábav 
a plesov sa bude povoľovať len spoločenským organizáciám z obce.  
Hlasovanie za Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, 
Hulín Martin, Chlebina Štefan, Kubica JozefMikoláš Jaroslav, Žídek 
Pavol.Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

- Starosta obce pán Pláňavský Anton predložil poslancom návrh na 
prenájom lesných pozemkov v osade Magale, ktoré majú spolu výmeru 
cca 7 ha a sú v zle prístupnom teréne. Tito pozemky prešiel OLH pán 
Jandík Mojmír, obecný hájnik pán Rajčan Jakub a pracovníci ŠL SR 
a konštatovali, že pozemky sú zle prístupné, porasty na týchto 
pozemkoch nie sú vhodné na ťažbu, je potrebné však sa o pozemky aj 
keď malé starať. Pre obec je starostlivosť o tieto pozemky nákladná bez 
prínosu. 
Poslanec pán Hulín Martin – pozemky sú na hrebeňoch nad Magalami, na 
starostlivosť o tento les sú väčšie náklady ako by bol kedy zisk. Dreviny 
nie sú vhodné na ťažbu. Kalamitné drevo v neprístupnom teréne. 
Starosta obce - Štátne lesy SR majú okolité pozemky a obec im môže dať 
do prenájmu pozemky na dobu 5 rokov za ročný nájom cca 400,- až 470,- 
Poslanci s prenájmom na 5 rokov súhlasili. 
 



Hlasovanie za prenájom Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan,Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, 
Žídek Pavol.Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

- Starosta obce pán Pláňavský Anton vyslovuje verejné poďakovanie pani 
Lenke Hulínovej, ktorá vypracovala a zrealizovala projekt  –  v rámci  
spoločnosti ORANGE  „Spoj sa pre dobrú vec“  detské ihrisko v areáli MŠ. 
Táto akcia si vyžiadala od pani Hulínovej veľa voľného času, veľa 
vybavovania. Taktiež ďakuje rodičom a organizáciám, ktoré prispeli 
prácou na budovaní ihriska. 
Poslanec pán Martin Hulín – ďakuje zložkám, ktoré pomáhali na 
brigádach a zároveň ďakuje za finančné príspevky na tento projekt.  

- Jana Papánková, Petrovice 237 – žiadosť o prenájom pozemku pri potoku 
pred jej rodinným domom na parkovanie. 
Nakoľko sa pozemok nachádza pri rieke Petrovička, aby bol zabezpečený 
prístup k toku poslanci súhlasia s prenájmom pozemku na účel 
parkovania  na dobu určitú 5 rokov, za cenu prenájmu 10,-/ rok. 
Hlasovanie za prenájom Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň 
Štefan, Hulín Martin, Chlebina Štefan,Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, 
Žídek Pavol.Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

- Danka Hanulíková, Petrovice 82 – žiadosť o prijatie do zamestnania, ako 
opatrovateľka v ZpS. 
Žiadosť zobrali na vedomie. 

- Marcela Kramárková, Petrovice 131 – žiadosť o pridelenie bytu 
v Petroviciach. 
Žiadosť zobrali na vedomie. 

- Pán farár Štefan Gužík – poďakoval za dobrú spoluprácu s OcÚ.  
Časť pozemku pri farskom cintoríne, kde je plot posunutý ku fare a od 
cesty po plot je nevyužitý priestor, navrhuje tento spevniť, odstrániť 
pozostatky z múrika oplotenia  a rozšíriť tak cestu aj vytvorenie miesta na 
parkovanie. 
Starosta obce – pokiaľ poslanci súhlasia môžeme tento priestor upraviť. 
Poslanci nemajú námietky. 
Ďalej pán farár  pripravuje koncert na Vianoce  s Terchovskou muzikou na 
2.sv.vianočný a potrebuje poskytnutie priestorov KD pre účinkujúcich na 
prezlečenie a malé občerstvenie. 
Starosta obce – priestory poskytneme. 

- Poslanec pán Chlebina Štefan – ohľadom plechu z firmy MASLEN. 
Starosta obce – zástupca firmy ho informoval, že plech pre obec 
Petrovice už nemôžu bezplatne poskytnúť, musia dať aj iným obciam, ale 
dá sa dohodnúť primeraná cena.  



Poslanec pán Kubica Jozef – aj hasiči zo Setechova čakajú na plech, aby 
taktiež prekryli altánok na cvičisku. 

- Poslanec pán Mikoláš Jaroslav – na ulici od školy parkujú autá 
a vyhýbaním sa týmto autám vznikajú škody na oploteniach a samotných 
autách. Kedy sa bude táto ulica opravovať po kanalizácií. 
Pani riaditeľka ZŠ Mária Levková – pred školou vznikol po kanalizácií 
nebezpečný breh, ktorý robí problémy deťom aj pri prevoze obedov do 
jedálne. 
Starosta obce – ešte tento týždeň sa má začať ulica frézovať 
a pripravovať pod asfaltovanie, upraví sa potom aj priestor pred školou. 
Oslovia sa občania, ktorí na ulici parkujú a majú priestory na parkovanie 
vo dvoroch, aby parkovali vo dvoroch.  

- Poslanec pán Mikoláš Jaroslav – okolie ihriska stále nie je upravené, kedy 
pristúpia k úpravám priestorov. Firmy opustia obec a priestory nám 
ostanú neupravené. 
Podľa prísľubu ako náhle ukončia prekop cez rieku Kolárovičku začnú 
s úpravou priestorov pri ihrisku. 

- Poslanec pán Mikoláš Jaroslav – je potrebné vyčísliť cenu kosenia 
futbalového ihriska, nie len cenu benzínu, ale aj cenu práce pracovníkov 
obce, aby futbalisti nerozprávali, že dostali len 3000,- €. Obec má ešte 
ďalšie náklady na ich činnosť. 
Starosta súhlasí a pripravíme vyčíslenie prác na kosení ihriska. 

- Poslanec pán Kubica Jozef – pri pánovi Makyňovi Mariánovi nehrá 
rozhlas. DHZ Setechov sa stará o úpravu ihriska v Setechove a budú 
potrebovať nejaký materiál – dosky, skrutky, prípadne farbu na údržbu. 
Starosta obce – rozhlas nahlásime mechanikovi, materiál poskytneme, 
prípadne môžu zakúpiť a bude im preplatený. 

- Poslanec pán Kubica Jozef – pri predajni Jednota v Petroviciach 
nebezpečne parkujú autá na ceste. Vyvolať nejaké jednanie 
o umiestnenie značky zákaz parkovania prípadne s Jednotou o spôsobe 
parkovania. 

- Poslanec pán Bryndziar Roman – pri rodinnom dome Hájkovcov – pri 
starej pošte osadili stĺp do cesty. Môže vzniknúť nehoda je potrebné 
prešetriť či pozemok je až potiaľ ich. Ďalej by bolo dobré pod kontajnery 
na priestranstvách upraviť priestor – obrubníky, lacná dlažba a upraviť to. 
Starosta obce pán Pláňavský Anton – už bolo nahlásené, že rodina 
Hájková umiestnila stĺp moc do cesty, bude problém so zimnou údržbou, 
predmetnú vec prešetrí. Podľa možností priestory budeme upravovať. 

- Poslankyňa pani Harvancová Zuzana – v Setechove je cesta do Štiavníka 
zase v zlom stave. 



Starosta obce – sme členmi MAS a plánuje sa pripraviť projekt spájania 
obcí. V rámci tohoto  projektu by sme chceli cestu v Setechove opraviť. 
Poslanec pán Chlebina Štefan – cestu nám ničia traktory zo Štiavníka, 
ktoré chodia s reťazami na kolesách. 
Poslankyňa pani Harvancová Zuzana – traktory ani nie ale veľké 
množstvo osobných aut zo Štiavníka. 

- Poslanec pán Hlavoň Štefan – zvod dažďovej vody na rohu KD je stále 
neopravený. Starosta obce –  zvod opravíme. 

- Poslanec pán Hulín Martin – kde by bolo možné v obci uskutočniť verejné 
vystúpenia hudobných kapiel. V niektorých obciach sú postavené 
amfiteátre, kde sa konajú rôzne festivaly. Aj kántri skupina Zálesáci by 
mohli usporiadať festival, ale nemajú kde. 
Starosta obce pán Pláňavský Anton – v obci nemáme priestory na 
vybudovanie amfiteátra, jedine na ihrisku, takáto stavba si vyžaduje 
projektovú prípravu, financie, možno v budúcnosti sa môže o tom 
uvažovať. 
 

Po vyčerpaní diskusných príspevkov dal starosta hlasovať za ukončenie diskusie. 
Hlasovanie za   Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín 
Martin,  Chlebina Štefan, Kubica Jozef,  Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Zdržal sa 0 ,  proti 0. 
 
K bodu 10.: Návrh na uznesenie predložila pani Zuzana Harvancová. 
Hlasovanie za   Brynzdiar Roman,  Harvancová Zuzana, Hlavoň Štefan, Hulín 
Martin, Chlebina Štefan,  Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Zdržal sa 0 ,  proti 0. 
 
K bodu 11.: Starosta obce pán Anton Pláňavský –  poďakoval poslancom 
a hosťom za účasť na zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 

 

 
                                                                             ................................................... 
                                                                          Ing.Anton Pláňavský, starosta obce 

 Overovatelia: 

Štefan Chlebina          ................................................ 

Štefan Hlavoň             ................................................ 
 



Uznesenie 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, 14.9.2016    

 

Uznesenie č. 162/2016 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie  
správu starostu obce o plnení úloh z minulého zasadnutia OZ. 
 
Uznesenie č. 163/2016 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie  
rozpočtové opatrenia 2/2016 z 25.6.2016, 3/2016 z 15.7.2016, 4/2016 
z 1.8.2016, 5/2016 z 8.8.2016. 
 
Uznesenie č. 164/2016 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie   žiadosť Marcely 
Kramárkovej, Petrovice 131 o pridelenie  obecného nájomného  bytu 
v Petroviciach. 
 
Uznesenie č. 165/2016 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie žiadosť pani Danky 
Hanulíkovej, Petrovice 82 o prijatie do zamestnania v ZpS.. 
 
Uznesenie č. 166/2016 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie  verejné poďakovanie 
starostu obce pani Lenke Hulínovej za prípravu a dohľad  nad realizáciou 
projektu  v rámci  spoločnosti ORANGE  „Spoj sa pre dobrú vec“  detské ihrisko 
v areáli  MŠ Petrovice. 
 
Uznesenie č. 167/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje bez výhrad rozbor 
hospodárenia za II. štvrťrok 2016. 
 
Uznesenie č. 168/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje     
zmenu municipiálneho úveru Eurofondy (A) č. 02/019/15 na dlhodobý 
termínovaný úver vo výške 40 669,56 €, poskytnutého zo strany Prima banka 
Slovensko, a.s., so sídlom: Hodžova 11,  010 11 Žilina, Slovenská republika, IČO 
31575951,  IČ DPH: SK2020372541, zapísanej v Obchodnom registri Okresného 
súdu v Žiline, Oddiel: SA, Vložka číslo: 148/L za podmienok dojednaných 



v príslušnej úverovej zmluve, na projekt „Rekonštrukcia a modernizácia 
verejného osvetlenia v obci Petrovice“. 
Obecné zastupiteľstvo zároveň schvaľuje vystavenie vlastnej blankozmenky na 
rad banky za účelom zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého zmeneného  
municipiálneho úveru Eurofondy (A) č. 02/019/15 na dlhodobý termínovaný 
úver.  
 
Uznesenie č. 169/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje povoľovanie usporiadania 
diskoték len spoločenským organizáciám  z obce.   
 
Uznesenie č. 170/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje prenájom lesných porastov 
nad osadou Magale pre Štátne lesy SR, na dobu 5 rokov. 
 
Uznesenie č. 171/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje  prenájom pozemku pani Jane 
Papánkovej, Petrovice 237, pri rieke Petrovička, na účel parkovisko, na dobu 5 
rokov za nájomné 10,- €/ rok. 
 
Uznesenie č. 172/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje spevnenie priestoru a tým 
rozšírenie miestnej komunikácie pri kostole. 
 
Uznesenie č. 173/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje  volebnú komisiu pre voľbu 
hlavného kontrolóra v zložení Jaroslav Mikoláš, Pavol Žídek, Jozef Kubica. 
 
Uznesenie č. 174/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje  tajný spôsob voľby hlavného 
kontrolóra obce Petrovice. 
  
Uznesenie č. 175/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice zvolilo  do funkcie hlavného kontrolóra 
obce Petrovice pani Jozefínu Šípkovú, Setechov 513, Petrovice. 
 
Uznesenie č. 176/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce zabezpečiť 
opravu zvodu dažďovej vody na kultúrnom dome.  
 



Uznesenie č. 177/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce osloviť občanov 
na ulici od školy ohľadom parkovania áut.  
 
Uznesenie č. 178/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce začať riešiť 
problém s parkovaním pri predajni Jednota v Petroviciach. 
 
Uznesenie č. 179/2016 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce podľa možností 
realizovať úpravu priestorov pod kontajnermi na separovaný odpad. 
 
 
 
 
                                                                            ................................................... 
                                                                          Ing.Anton Pláňavský, starosta  
 
 
Overovatelia: 
 
Štefan Chlebina          ................................................ 
 
Štefan Hlavoň     ................................................ 
 

 


